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DEN NORSKE KIRKE 

Røvik og Veøy menighetsråd 

 

  

          Referat 
 

Utval: Røvik og Veøy menighetsråd 

Møtested: Åkerlehaugen 

Dato: Onsdag 8. januar 2025 klokka 1930 - 2200 

 

Disse møtte: Jens Ove Nakken, Alice E. Nesje, Jan Erik Syvertsen, Trine E. Ringstad, Oddlaug 

Hovdenak, Terje Nesje, Lodve Villa Nesje, Magda Hausberg, Jon A. Monsås, Kristin Hatlebrekke. 

 

1. Åpning v/ Kristin som leste søndagens prekentekst fra Joh. 1 om døperen Johannes. 

2. Innkalling og sakliste. Innkallingen ble godkjent. To nye saker kom til: 05/2025: Økonomiplan 

og 06/2025: Offersøknader. Med disse endringene ble saklisten godkjent. 

3. Referat fra møtet 27. november ble godkjent. 

4. Servering: Kristin 

Saksnr.  Saker 

01/ 2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

02/2025 

 

 

 

 

 

 

Evaluering av dei siste gudstenestene. 

• 1/12. Lysmesse Røvik. Mange møtte opp særlig foreldre og besteforeldre til 

konfirmantene. En meget vellykket gudstjeneste. 

• 15/12 Veøy 

Kirkekaffe: Alice og Inga. Fin gudstjeneste, men lite folk. 

• 24/12 Røvik 

Sprengfullt. Noen av de som kom sent, gikk hjem. Meget fin og stemningsfull 

gudstjeneste med både kor og orkester. 

• 25/12 Veøy 

50 deltakere. En meget fin gudstjeneste. Vi skulle ha hatt trompet, men Dirk 

greidde ikke å skaffe. 

• 05/01 Røvik 

Mange til stede. Fin gudstjeneste. Etter gudstjenesten kirkekaffe hvor Trine og 

Hallgeir ble takket av etter mange års trofast tjeneste for kirken. Flott musikk av 

Arne Lillevik og Olav Astad og som løftet stemning til nye høyder. Disse må vi 

bruke mer særlig under gudtjenester hvor konfirmantene har en sentral plass. 

Menigheten tok imot Beate Lillebostad som ny klokker og Edvard Bævre som ny 

kirketjener. 

 

Planlegging av gudstenestene framover: 

• 19/01 kl. 11.00: Veøy 

Kirkevert: Alice 

kl 12.30: Egen dåpsgudstjeneste 

• 02/02 Røvik. Klokka 1230 30 minutt orgel 

Røbekk kirkekor deltar. Kirkevert: Lodve. Kirkekaffe: Oddlaug og Lodve 



 

 

 

 

 

 

 

03/2025 

 

 

04/2025 

 

 

 

 

05/2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

06/2025 

• 23/02 Skåla omsorgssenter kl 1700: 

Kirkekaffe: Diakoniutvalget – Disse må spørres. Kirkevert: Jon 

• 09/03 Røvik kl 11.00: Tårnagentene er med på gudsteneste. Kirkevert: Magda 

• 23/03 Veøy kl 11.00: Samtale med konfirmantene. Kirkevert: Kristin. Magda skal 

spørre Arne Lillebostad og Olav Astad om de vil delta med musikk og sang på 

gudstjenesten. 

 

Møteplan for vårsemesteret 2025 

Vedtak: 12/02, 12/03, 09/04, 07/05 og 11/06 

 

Fasteaksjonen 

Salg av lodder skal foregå i uke 14 og 15. Trekning på konfirmantfesten: 23/4. 

Følgende medlemmer av menighetsrådet skal hjelpe Jan Erik med planleggingen: Jens 

Ove, Oddlaug og Terje. Møte på kontoret til Jan Erik onsdag 29/1 kl. 13.30. 

 

Økonomiplan 

Ingrid Margrethe delte ut og orienterte om forslag til budsjett for 2025 og regneskap pr. 

08.01.2025. 

Det ble en diskusjon om bruk av «orgelfondet». Dette er penger som ble samlet inn i 

forbindelse med nytt orgel i Røvik kyrkje. Det som er særlig påtrengende er mer lys i 

kirken. I kirkebenkene er det vanskelig å lese, og vi ønsker også å få ledlys i lysekronen. 

Oppe på gangen, innenfor galleriet er det svært mørkt. Der må det installeres et lyspunkt 

så snart som mulig. Trappen er farlig i mørket. Når det gjelder lyssettingen ned i kirken 

må dette utredes, og firma må inn for å gi et prisoverslag. 

Menighetsrådet ønsker å klargjøre om pengene fra orgelfondet kan brukes til dette 

formålet. 

Vedtak: Menighetsrådet vedtar budsjettet for 2025. 

 

Offersøknader 

 

Frå og med 19/1 til og med 23/6 er det 17 gudstenester i Veøy og Røvik. 

Offerne fordeler seg på 9 gudstenester til eget arbeid og 8 til andre. 

De andre organisasjonene som får offer i denne perioden er: Bibelselskapet, NMS, 

Åkerlehaugen, Søndagsskolen Norge, Stiftelsen Kirkens Familievern, Prestearbeid i 

Hustad fengsel og Kristent Interkulturelt Arbeid. 

Vedtak: Kirkekontoret kan plassere offerne hvor de mener det er naturlig. 

 

Orienteringssaker 

Vi prøver å finne en enkel måte å organisere kirkekaffe- og kirkevert- tjenesten på: Vi 

prøver å få lage ei liste over frivillige til dette. Ingrid Margrethe skriver dette opp på 

klokkernes kunngjøringsliste. De som vil stå på lista kan henvende seg til en i soknerådet.  

 

Eventuelt 

Ingen saker 

 

  

Kristin Hatlebrekke,     Jens Ove Nakken 

Leder      Referent 


